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Protokół Nr 66/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Sejneńskiego 

w dniu 9 czerwca 2021 r. 

Posiedzenie Zarządu Powiatu Sejneńskiego odbyło się w sali konferencyjnej Starostwa 

Powiatowego w Sejnach, ul. 1 Piłsudskiego 34, rozpoczęło się o godz. 1100,  zakończyło o godz. 1200. 

W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Zarządu: 

 Pan Antoni Baudzis – Wicestarosta Sejneński  

 Pani Alicja Wysocka – Członek Zarządu  

 Pani Lucyna Fidrych – Członek Zarządu  

 Stanisław Kwaterski – Członek Zarządu  

oraz: 

 Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady 

 Pani Dorota Bykowska - Skarbnik Powiatu  

 Pan Marek Ślusarz – Sekretarz Powiatu 

 

Nieobecny Pan Maciej Plesiewicz – Starosta Sejneński ze względu na wyjazd służbowy.  

/lista obecności - zał. nr 1/. 

Ad. 1. Otwarcie obrad.  

Posiedzeniu przewodniczył Pan Antoni Baudzis   – Wicestarosta Sejneński, który stwierdził 

prawomocność obrad oraz przywitał przybyłe osoby. 

Pan Antoni Baudzis   – Wicestarosta Sejneński przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad.   

2. Przyjęcie Protokołu Nr 65/2021 z dnia 21 maja 2021 r.  

3. Wyznaczenie osób do realizacji uchwał z XXVII Sesji Rady Powiatu Sejneńskiego.  

4. Podjęcie uchwały w  sprawie  zmian w budżecie Powiatu Sejneńskiego na 2021 rok.  

5. Omówienie materiałów na XXVIII Sesję Rady Powiatu Sejneńskiego:  

a) Sprawozdanie z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów w Sejnach za 2020 rok.  

b) Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2020 r.  

c) Projekt  uchwały w sprawie wotum zaufania  Zarządowi Powiatu. 

d) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatu 

Sejneńskiego za 2020 rok.  

e) Projekt uchwały w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu Sejneńskiego za 2020 rok. 

f) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg powiatowych. 
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6. Sprawy różne. 

7. Zaproszenia.  

8. Zamknięcie obrad.  

Ad. 2. Przyjęcie Protokołu Nr 65/2021 z dnia 21 maja 2021 r.  

W wyniku głosowania jawnego Protokół Nr 65/2021 z dnia 21 maja 2021 r. został przyjęty 

jednogłośnie.    

Ad. 3. Wyznaczenie osób do realizacji uchwał z XXVII Sesji Rady Powiatu Sejneńskiego.  

 Pan Marek Ślusarz – Sekretarz Powiatu przedstawił informację o wyznaczeniu osób do realizacji 

uchwał z XXVII Sesji Rady Powiatu Sejneńskiego /zał. nr 2/.  

Ad. 4. Podjęcie uchwały w  sprawie  zmian w budżecie Powiatu Sejneńskiego na 2021 rok.  

 Pani Dorota Bykowska – Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Powiatu Sejneńskiego na 2021 rok.  

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  

W głosowaniu nad projektem uchwały udział brało 4 Członków Zarządu: 4 głosy „za”, głosów 

przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 W wyniku głosowania podjęto Uchwałę Nr 147/2021 Zarządu Powiatu Sejneńskiego z dnia  

9 czerwca 2021 r. w  sprawie zmian w budżecie Powiatu Sejneńskiego na 2021 rok  /zał. nr 3/. 

Ad. 5. Omówienie materiałów na XXVIII Sesję Rady Powiatu Sejneńskiego:  

a) Sprawozdanie z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów w Sejnach za 2020 rok /zał. 

nr 4/.  

b) Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2020 r. /zał. nr 5/.  

 

 Sprawozdania zostaną szczegółowo omówione na posiedzeniu Komisji.  

 

c) Projekt  uchwały w sprawie wotum zaufania  Zarządowi Powiatu /zał. nr 6/. 

d) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatu Sejneńskiego za 

2020 rok /zał. nr 7/. 
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e) Projekt uchwały w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu Sejneńskiego za 2020 rok /zał. 

nr 8/.  

 

 Uwag do projektów uchwał nie wniesiono. Głosowania odbędą się na Sesji Rady 

Powiatu. 

 

f) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg powiatowych /zał.  nr 9/. 

 

Pan Antoni Baudzis – Wicestarosta Sejneński wyjaśnił, że projekt uchwały jest 

odpowiedzią na prośbę Marszałka Województwa Podlaskiego o ujednolicenie stawek za 

zajęcie pasa drogowego przez urządzenia telekomunikacyjne. Ustalono stawkę za zajęcie pasa 

drogowego w wysokości 0,50 zł za 1 m2 powierzchni pasa drogowego.  

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  

 

Materiały na XXVIII Sesję Rady Powiatu Sejneńskiego zostały przyjęte jednogłośnie.  

    

Ad. 6. Sprawy różne: 

 

a) Prośba KPP w Sejnach o rozważanie możliwości pokrycia kosztów udostępnienia obrazu 

wizyjnego z monitoringu w tym zakup monitora do podglądu oraz obsługi systemu 

wizyjnego /zał. nr 10/. 

 

Pan Antoni Baudzis – Wicestarosta Sejneński przedstawił prośbę Komendy Powiatowej 

Policji w Sejnach o  rozważanie możliwości udostępnienia obrazu wizyjnego z monitoringu 

do podglądu oraz obsługi systemu wizyjnego. Na terenie Miasta Sejny kamery 

zlokalizowane są na obszarze Placu Dominikańskiego oraz na budynku Starostwa 

Powiatowego w Sejnach.  

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na udostępnienie obrazu wizyjnego z monitoringu do 

podglądu oraz obsługi systemu wizyjnego.   

 

b) Pismo PZD w Sejnach dotyczące wyrażenia zgody na lokalizację sieci kanalizacji sanitarnej 

ciśnieniowej w jezdni ulicy Młynarskiej w Sejnach /zał. nr 11/.  

 

Pan Antoni Baudzis – Wicestarosta Sejneński przedstawił pismo Powiatowego Zarządu 

Dróg w Sejnach dotyczące wydania dla Urzędu Miasta Sejny zgody na lokalizację sieci 

kanalizacji sanitarnej ciśnieniowej w jezdni ulicy Młynarskiej w m. Sejny. W przedłożonym 

projekcie sposób umieszczenia kanalizacji zaprojektowano wykopem otwartym w jezdni.  

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na umieszczenie kanalizacji sanitarnej ciśnieniowej PE 90 

jedynie metodą nieinwazyjną tj. metodą przewiertu sterowanego, która wymaga jedynie 
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wykonania kilku punktów rozkopu tzw. „gniazd” przy jednoczesnym spełnieniu 

następujących warunków: 

- inwestor będzie zobligowany do doprowadzenia terenu robót związanych z budową  

kanalizacji na ul. Młynarskiej do stanu obecnego tj. odtworzenia chodnika (w przypadku 

ingerencji), nawierzchni jezdni na całej jej szerokości poprzez wykonanie nowej 

konstrukcji i ułożenie nowego asfaltu na długości tzw. „gniazd” do przewiertu.  

- udzielenie gwarancji na wykonane roboty odtworzeniowe na okres gwarancji 

świadczonej przez firmę Przedsiębiorstwo Drogowo – Mostowe Spółka Akcyjna.  

 

c) Wniosek o podjęcie działań w kierunku zwiększenia bezpieczeństwa ruchu drogowego oraz 

remont ul. Polnej w Krasnopolu /zał. nr 12/. 

 

Pan Antoni Baudzis – Wicestarosta Sejneński przedstawił pismo o podjęcie działań w 

kierunku zwiększenia bezpieczeństwa ruchu drogowego oraz remont ul. Polnej w 

Krasnopolu poparty podpisami mieszkańców.  

Pan Antoni Baudzis wyjaśnił, że z projektu mającego na celu poprawę bezpieczeństwa 

ruchu pieszych zostanie przebudowane skrzyżowanie, zostanie wykonane przejście dla 

pieszych i remont nawierzchni ulicy Polnej (ok. 100 m).  

  

d) Informacja UMWP w Białymstoku o rozstrzygnięciu konkursu na nabór wniosków o 

udzielenie dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków /zał. nr 13/. 

 

Pan Antoni Baudzis – Wicestarosta Sejneński przedstawił informację UMWP w 

Białymstoku o rozstrzygnięciu konkursu na nabór wniosków o udzielenie dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków. Parafia Rzymskokatolicka w Sejnach otrzymała dotację w wysokości 

60 000 zł na remont kapitalny części frontowej zabytkowego ogrodzenia – muru 

okalającego Bazylikę.  

 

e) Petycja mieszkańców wsi Żegary, Krasnogruda, Dusznica, Radziucie i Sztabinki w sprawie 

wykonania ścieżki rowerowej przy drodze Sejny – Żegary – Dusznica /zał. nr 14/.  

 

Pan Antoni Baudzis – Wicestarosta Sejneński przedstawił petycję mieszkańców wsi 

Żegary, Krasnogruda, Dusznica, Radziucie i Sztabinki w sprawie wykonania ścieżki 

rowerowej przy drodze Sejny – Żegary – Dusznica.  

 

 Pani Lucyna Fidrych – Członek Zarządu przypomniała, że Zarząd Powiatu już 

dużo wcześniej zadecydował, że przy okazji remontu wymienionej drogi powstanie 
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poszerzone utwardzone pobocze. Nie jest zrozumiałe, że ktoś w tej chwili zbiera 

podpisy mieszkańców, sieje wśród nich niepotrzebny niepokój.  

 

 Petycja została przekazana Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która przygotuje 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji do podjęcia Radzie Powiatu.  

Ad. 7. Zaproszenia.  

 W tym punkcie głosu nie zabierano.  

Ad. 8. Zamknięcie obrad.  

Pan Antoni Baudzis - Wicestarosta Sejneński podziękował wszystkim za obecność  

i zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu Sejneńskiego. 

Na tym protokół zakończono.  

 

      Sporządziła:                      Przewodniczył: 

Katarzyna Mikłaszewicz        Antoni Baudzis  


